

Title (en)

DEVICE FOR APPLYING A PASTY PRODUCT, PARTICULARLY A COSMETIC PRODUCT SUCH AS A LIPSTICK, AND TUBULAR ELEMENT FOR SUCH A DEVICE.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM AUFTRAGEN EINES PASTENARTIGEN ERZEUGNISSES, INSbesondere EINES KOSMETISCHEN ERZEUGNISSES WIE LIPPENSTIFT, UND ROHRFÖRMIGES ELEMENT FÜR EINE SOLCHE VORRICHTUNG.

Title (fr)

DISPOSITIF POUR APPLIQUER UN PRODUIT PATEUX, NOTAMMENT UN PRODUIT COSMETIQUE TEL QUE DU ROUGE A LEVRES, ET ELEMENT TUBULAIRE POUR UN TEL DISPOSITIF.

Publication

**EP 0207114 A1 19870107 (FR)**

Application

**EP 86900155 A 19851211**

Priority

FR 8419335 A 19841218

Abstract (en)

[origin: WO8603658A1] The device comprises a tubular element (3) with slide (4, 5) wherein is slidably mounted a cup (9) intended to receive a product stick, a cylindrical envelope (12) in the wall of which there is provided at least one spiral groove intended to co-operate with spigots (10, 11) of the cup, said envelope (12) being fitted on the element (3), and an outer casing. The tubular element (3) is provided on its outer wall, towards its end remote from the outlet (17), with spring stop means (21) intended to bear against the adjacent edge (22) of the cylindrical envelope (12) when the latter has been fitted on the tubular element (3), said spring stop means (21) pushing the envelope (12) in a direction parallel to the axial direction against the stop means (B1, 19) provided at the other end.

Abstract (fr)

Le dispositif comprend: un élément tubulaire (3) à glissière (4, 5) dans lequel est montée coulissante une cupule (9) destinée à recevoir un bâton de produit; une enveloppe cylindrique (12) dans la paroi de laquelle est prévue au moins une rainure en hélice propre à coopérer avec des ergots (10, 11) de la cupule, cette enveloppe (12) étant emmanchée sur l'élément (3); et une chemise extérieure. L'élément tubulaire (3) à glissière est équipé, sur sa paroi extérieure, vers son extrémité éloignée de l'extrémité de sortie (17), de moyens de butée élastiques (21) propres à prendre appui contre le bord voisin (22) de l'enveloppe cylindrique (12) lorsque celle-ci a été emmanchée sur l'élément tubulaire (3), les susdits moyens de butée élastiques (21) poussant ladite enveloppe (12), suivant une direction parallèle à la direction axiale, contre les moyens de butée (B1, 19) prévus à l'autre extrémité.

IPC 1-7

**A45D 40/06**

IPC 8 full level

**A45D 40/06** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A45D 40/06** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8603658A1

Cited by

EP0811334A1

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

**WO 8603658 A1 19860703**; DE 207114 T1 19870924; DE 3569875 D1 19890608; EP 0207114 A1 19870107; EP 0207114 B1 19890503; ES 291070 U 19861116; ES 291070 Y 19870716; FR 2574640 A1 19860620; FR 2574640 B1 19870213; JP H0622485 B2 19940330; JP S62501128 A 19870507; US 4812066 A 19890314

DOCDB simple family (application)

**FR 8500359 W 19851211**; DE 3569875 T 19851211; DE 86900155 T 19851211; EP 86900155 A 19851211; ES 291070 U 19851217; FR 8419335 A 19841218; JP 50011786 A 19851211; US 22094288 A 19880627